
Zápis č. 6 

z porady katedry organické chemie konané dne 31. 5. 2013 

Přítomni: Roithová, Hocek, Trnka, Jindřich, Kotora, Veselý, Machara, Smrček, Drahoňovský,  

Omluven:  Lorenc 

 

1. Rozpočet 

Doc. Roithová informovala přítomné o rozpočtu katedry na rok 2013, o přidělených financích a výši 
částek na jednotlivých účtech katedry. 

Upozornila, že peníze vyčleněné na cestovné je nutno v letošním roce vyčerpat, rovněž tak se musí letos 
vyčerpat peníze z účtu „prvouk“ a „výzkumný záměr“. 

Vedoucí skupin byli informováni o výši financí, které jim byly přiděleny z účtů katedry. 

Katedra dostane peníze za každého doktoranda, který dokončí  studium v řádném termínu (do 4 let) – 
tyto peníze budou převedeny na skupinu, ve které doktorand působil. 

 

2. Kampus Albertov 

Katedra musí vyplnit tabulku (společně vedoucí skupin), kde budou reálné ceny, které bude katedra platit 
(cca 100.000 – 150.000,-- Kč /rok/energie – laboratoř o cca 50m2). 

Vedoucí skupin si musí promyslet, kolik a jak velké laboratoře/kanceláře budou potřebovat. 

 

3. Rekonstrukce praktika 

Připravuje se rekonstrukce praktika – anotace projektu do 7. 6. 2013, zadávací dokumentace bude v létě, 
datum podání pravděpodobně v září, v listopadu bude pravděpodobně vyhlášení vítězných projektů. 

 

Dále Doc. Roithová informovala o: 

− změně kritérií pro habilitační řízení a řízení ke jmenování profesorem a seznámila přítomné 
s návrhy rektora a se zpřísněnými podmínkami navrhovanými sekční vědeckou radou 

− možných změnách v přijímacích zkouškách na fakultu 

 

 

 



Různé 

 
Prof. Kotora: 

− informoval o volných termínech na přednášky Quo Vadis.  Přítomní souhlasili, že by studenti měli 
mít 50% účast na těchto přednáškách – docházka se bude sledovat (sekretářka katedry připraví 
prezenční listinu). 

− navrhl, aby se vybrané kapitoly vyučovaly v AJ. 
− informoval, že 25. 6. 2013 ve 14 hodin přijde zástupce farmaceutické firmy (Otsuka – 

Interpharma), který bude mít prezentaci a má zájem o přítomnost zaměstnanců  
 

Semináře 

Přítomní se dohodli, že semináře se budou konat každý třetí pátek v měsíci od 14.00 hodin. 

Účast je povinná, školitel bude přítomen prezentaci, která bude trvat 15 + 5 minut. 

Omluvení z vlastní přednášky bude akceptováno pouze s potvrzením od lékaře. 

Je třeba splnit 80% účast na seminářích, případnou omluvu je třeba zaslat předem. 

1× za semestr student musí při diskuzi položit otázku (organizátor bude evidovat). 

 

Schůze vedení katedry bude před seminářem – od 13 hodin. 

 

Doc. Jindřich: 

− informoval, že probíhá jednání s ÚMG o získání robota pro přípravu vzorků do 96 a 384 
jamkových destiček, který bude zatím využíván k MALDI-TOF hmotnostnímu spektrometru. 
Požádal přítomné, aby zvážili možné využití tohoto robota i v jejich skupinách. 

 

 

 

 

 

Zapsala: Eva Trličíková     Zkontrolovala: Doc. Roithová 

 


